

# 中北大学外国留学生奖学金申请指南（2020）

根据《中北大学外国留学生奖学金实施办法》，现将中北大学外国留学生奖学金申请指南（2020）公布如下：

## 一、奖学金类别

### （一）全额奖学金

奖励对象：博士研究生、硕士研究生

奖励内容：免交注册费、学费、基本教材费、住宿费，提供生活补贴。生活补贴标准为博士研究生 20,000 元人民币/学年，硕士研究生 15,000 元人民币/学年。

### （二）部分奖学金

奖励对象：预科生

奖励内容：博士、硕士研究生可同时申请减免预科学习期间的学费和住宿费。减免后的收费标准（学费+住宿费）为 5,000 元人民币。

（三）校际交流生的奖学金按照校际交流协议的规定执行。

## 二、申请办法

申请人在提交入学申请材料的同时提交 [《中北大学外国留学生奖学金申请表（2020）》](#)。

# **Guidelines on Application for NUC Scholarship for International Students (2020)**

(English Translation)

In accordance with *the Detailed Rules for NUC Scholarship for International Students*, the *Guidelines on Application for NUC Scholarship for International Students (2020)* is made as follows.

## **I. Category**

### **1. Full Scholarship**

Doctoral and Master candidates can apply for full scholarship, which covers registration fee, tuition fee, basic books fee, and hostel fee, in addition to stipend of 20,000RMB per academic year for doctoral candidate and 15,000RMB per academic year for Master candidate.

### **2. Partial Scholarship**

Students applying for Postgraduate Program can simultaneously apply for partial scholarship for Foundation study. Fees for tuition and hostel after part scholarship are 5,000RMB for Foundation study.

### **3. Inter-institutional Scholarship**

Inter-institutional Scholarship is to be issued according to Inter-institutional agreement.

## **II. Application**

Applicants are required to submit the [\*Application for NUC Scholarship for International Students \(2020\)\*](#) together with the *Application Form for International Students to Study at NUC (2020)*.